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PROTOKÓŁ NR IV/2015 

Z SESJI RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  

10 lutego 2015 roku 
(sala konferencyjna Rady i Zarządu Dzielnicy X ul. Inicjatywy Lokalnej 5) 

godz. 18:10–20:55 

 
Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Przewodniczący Maciej Nazimek o godzinie 18:10 stwierdził quorum i otworzył obrady 

IV sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice słowami: „Otwieram IV sesję Rady Dzielnicy X”. Na 

sali obrad obecnych było 20 członków Rady.  

Goście: Pan Bogusław Kośmider Przewodniczący Rady Miasta Krakowa i Mieszkańcy 

Dzielnicy X. 

 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Bogusławowi Kośmiderowi Przewodniczącemu Rady 

Miasta Krakowa. 

 

Pan Bogusław Kośmider poinformował obecnych, że 28 stycznia br. został przyjęty Budżet 

Miasta Krakowa na 2015 r. i Wieloletnia Prognoza Finansowa. Z zadań wchodzących  

w obręb Dzielnicy X w Budżecie Miasta i WPF umieszczono:  

 Termomodernizację ZSO nr 35 ul. Mirtowa 2. 

 WLKS Krakus modernizację obiektów sportowych. 

 Przebudowę ulicy Myślenickiej. 

 Rozbudowę ulicy Krzyżańskiego. 

 Rozbudowę ulicy Taklińskiego. 

 Budowę ulicy Korpala. 

 Rozbudowę Szkoły Podstawowej nr 43 ul. Myślenicka 112. 

 Budowę Domu Kultury Kliny. 

 Budowę sali gimnastycznej przy SP nr 134 ul. Kłuszyńska 46. 

 Przebudowę ulicy Fortecznej. 

 Budowę Przedszkola na Klinach. 

 

Podsumowując swoje wystąpienie Pan Przewodniczący RMK podkreślił, iż na ww. zadania  

z rejonu Dzielnicy X zostaną przeznaczone istotne kwoty w odniesieniu do całego Budżetu 

Miasta Krakowa. Zaznaczył też, iż równie duże środki przeznaczone zostaną na zadania  

wykonywane w ramach Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych. Podkreślił także, że jeden  

z kolejnych swoich dyżurów odbędzie się w siedzibie Rady Dzielnicy X. 

 

Po wystąpieniu Pana Bogusława Kośmidera Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa Pan 

Przewodniczący podkreślił, iż wiele z ww. zadań jest po fazie projektowej i będzie nie długo 

realizowana i podziękował za wszystko Przewodniczącemu RMK. Następnie przeszedł do 

poniższego punktu. 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad IV sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy X poddał pod głosowanie wnioski 

do Rady o odstąpienie od terminu 8 dni na przedłożenie Przewodniczącemu poniższych 

projektów uchwał. 

 

 



 3 

Projekt Komisji Planowania Przestrzennego. 

Druk nr 38 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Planowania Przestrzennego.  

 

Głosowanie: 16-głosów za, 0-głosów przeciw, 3-głosy wstrzymujące się. 1 osoba  nie 

wzięła udziału w głosowaniu. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Planowania Przestrzennego. 

Druk nr 39 

w sprawie wniosku do Prezydenta m. Krakowa o rezygnację z przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Kliny Południe II”.  

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 2 głosy wstrzymujące się.   
Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Budżetowej. 

Druk nr 40 

w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2015.  

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 3 głosy wstrzymujące się.   
Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Budżetowej. 

Druk nr 41 

w sprawie wniosku do Prezydenta i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 

2015 – 2017.  

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 3 głosy wstrzymujące się.   
Wniosek został przyjęty. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt porządku obrad  

z uwzględnieniem przyjętych ww. wniosków. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujące się. 

Porządek obrad został przyjęty w następującym kształcie: 

 

Porządek obrad 

IV sesji   

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

10.02.2015 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przedstawienie  porządku obrad IV sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

4. Projekty uchwał Rady. 
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Druk nr 36 

w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2015 roku. 

/projekt Zarządu/ 

Druk nr 37 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego. 

/projekt Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego/ 

Druk nr 38 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Planowania Przestrzennego.  
/projekt Komisji Planowania Przestrzennego/ 

Druk nr 39 

w sprawie wniosku do Prezydenta m. Krakowa o rezygnację z przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Kliny Południe II”.  
/projekt Komisji Planowania Przestrzennego/ 

Druk nr 40 

w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2015.  
/projekt Komisji Budżetowej/ 

Druk nr 41 

w sprawie wniosku do Prezydenta i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 

2015 – 2017.  

/projekt Komisji Budżetowej/ 

5. Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

6. Oświadczenia i komunikaty.         

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z III sesji Rady 

Dzielnicy X Swoszowice. 

 

Nikt się nie zgłosił.  

 

Wobec braku uwag protokół z III sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice został przyjęty. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4 Projekty uchwał Rady. 
Pierwszy projekt uchwały został przygotowany przez Zarząd. 

Druk nr 36 

w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2015 roku. 

Pan Przewodniczący przeczytał niniejszy projekt uchwały i otworzył dyskusję. Wobec braku 

chętnych do udziału w dyskusji poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujące się.  

Uchwała nr IV/35/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję ds. Budżetu Obywatelskiego. 

Druk nr 37 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Bogumiłowi Bani. 
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Pan Bogumił Bania przeczytał niniejszy projekt uchwały i uzasadnił jego przygotowanie. Pan 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się.  

Uchwała nr IV/36/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Planowania Przestrzennego. 

Druk nr 38 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Planowania Przestrzennego. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Bogumiłowi Bani. 

 

Pan Bogumił Bania przeczytał niniejszy projekt uchwały i uzasadnił jego przygotowanie. Pan 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Artur Markiewicz, Pan Marcin Szewczyk, Pan Andrzej Jończyk, Pan Przewodniczący, 

Pan Bogumił Bania, Pan Artur Markiewicz, Pan Marcin Szewczyk, Pan Andrzej Jończyk, Pan 

Józef Jałocha, Pan Przemysław Brożek, Pan Bogumił Bania, Pan Przemysław Brożek, Pan 

Dominik Galas, Pan Bogumił Bania. 

 

Podczas dyskusji omówiono kandydaturę Pana Bogumiła Bani na Przewodniczącego Komisji 

Planowania Przestrzennego. Podkreślono, iż Pan Bogumił Bania był bardzo zaangażowany  

w prace związane z planowaniem przestrzennym na terenie Dzielnicy X nie będąc jeszcze 

radnym. Omówiono również kwestie związane z kompetencjami kandydata. 

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 3-głosy przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba  nie 

wzięła udziału w głosowaniu. 

Uchwała nr IV/37/2015 została podjęta. 

 

Mieszkaniec osiedla Wróblowice poruszył kwestię braku udzielenia odpowiedzi przez 

kandydata na Przewodniczącego Komisji Planowania Przestrzennego na zadawane mu przez 

radnych pytania. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Mieszkanka osiedla Swoszowice, Pan Andrzej Drąg, Pan Andrzej Balicki, Pan Adam 

Rymont, Pan Marcin Szewczyk, Pani Agnieszka Pogoda-Tota, Pan Józef Jałocha, Pan 

Przewodniczący. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestię odpowiedniego wykształcenia przewodniczących 

poszczególnych komisji powoływanych przez Radę Dzielnicy X. Zaznaczono również, iż 

mieszkańcy mają prawo oceniać pracę radnych. Wyjaśniono także, iż każdy radny odpowiada 

za swoje wypowiedzi i Przewodniczący Rady nie ma prawa narzucać treści wystąpienia. 

 

Pan Andrzej Balicki złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 
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Pan Przewodniczący poddał ww. wniosek pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 3-głosy przeciw, 2-głosy wstrzymujące się. 1 osoba opuściła 

salę obrad. 

Dyskusja została zamknięta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Planowania Przestrzennego. 

Druk nr 39 

w sprawie wniosku do Prezydenta m. Krakowa o rezygnację z przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Kliny Południe II”.  
Pan Adam Rymont przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Pan 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Józef Jałocha, Pan Bogumił Bania, Pan Adam Rymont, Pan Dominik Galas, Pan Bogumił 

Bania, Pan Adam Rymont, Pan Wojciech Liszka, Pan Józef Jałocha, Pan Andrzej Jończyk, 

Pan Andrzej Drąg, Pan Dominik Galas, Pan Józef Jałocha. 

 

Podczas dyskusji zaznaczono, iż miejscowy plan zagospodarowania musi odpowiadać 

Studium. Podkreślono również, iż MPZP „Kliny-Południe II” jest „świeżo” przyjętym 

planem. Odniesiono się również do faktu, iż duża ilość mieszkańców złożyła wnioski do 

UMK o rezygnację z przystąpienia do sporządzania przedmiotowego planu. Podkreślono, iż 

na spotkaniu z przedstawicielami UMK wyjaśniono, iż obecnie obowiązujący miejscowy plan 

nie stoi w sprzeczności ze Studium. 

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt 

uchwały.  

 

Głosowanie: 20-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się.  

Uchwała nr IV/38/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Budżetową. 

Druk nr 40 

w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2015.  
Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wojciechowi Liszce. 

 

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały. Pan Przewodniczący otworzył 

dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Mieszkanka osiedla Swoszowice, Pan Józef Jałocha, Pan 

Przewodniczący, Mieszkaniec osiedla Swoszowice, Pani Anna Żurad, Pan Tadeusz Murzyn, 

Pan Dominik Galas, Pan Józef Jałocha, Pan Tadeusz Murzyn, Pan Marcin Szewczyk, Pani 

Angelika Kuczaj, Pan Wojciech Liszka, Pan Dominik Galas, Pan Przewodniczący, Pan 

Tadeusz Murzyn, Pani Jadwiga Szarek, Pan Bogumił Bania, Pan Marcin Szewczyk. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestię związaną z brakiem środków finansowych dla Szkoły 

Podstawowej nr 43. Poruszono również kwestię dużego dofinansowania osiedlowych klubów 

kultury w stosunku do dofinansowania bibliotek. Podczas dyskusji Pan Przewodniczący 
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odczytał złożone przez radnych do projektu uchwały trzy poprawki. Mieszkaniec osiedla 

Swoszowice będący prezesem Stowarzyszenia ITMBW, poruszył kwestię przeznaczenia 

środków na organizację Biegu Swoszowickiego. Zaznaczono też, iż bardzo duże środki 

Szkoła Podstawowa nr 43 otrzymała z Budżetu Miasta Krakowa. Poruszono również kwestie 

związane z brakiem możliwości przeznaczenia środków na zadania z zakresu infrastruktury 

obejmujące swym zasięgiem tereny będące własnością osób fizycznych. Podczas dalszej 

dyskusji poruszono kwestię przeznaczenia środków z Budżetu Miasta Krakowa na szkoły  

w osiedlach: Wróblowice i Opatkowice. Wyjaśniono także, iż Rada Dzielnicy X nie 

otrzymała żadnych dodatkowych środków, a środki wydzielone z przyznanej dla wszystkich 

Dzielnic puli 7 milionów złotych są uzupełnieniem do sfinansowania zadań uchwalonych  

w 2014 roku przez Radę Dzielnicy X ubiegłej kadencji.  

 

Po zakończonej dyskusji Pan Przewodniczący przeczytał poprawkę autorstwa Pana radnego 

Jana Mikuły i poddał ją pod głosowanie.  

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujące się.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeczytał poprawkę autorstwa Pana radnego Adama 

Rymonta i poddał ją pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 20-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Po przyjęciu ww. poprawki Pan Przewodniczący przeczytał poprawkę swojego autorstwa oraz 

Panów: Tadeusza Murzyna i Andrzeja Jończyka. Następnie poddał ją pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujące się.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Po przyjęciu ww. poprawek Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt 

uchwały z ich uwzględnieniem. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 1-głosów przeciw, 3-głosy wstrzymujące się.  

Uchwała nr IV/39/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Budżetową. 

Druk nr 41 

w sprawie wniosku do Prezydenta i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 

2015 – 2017.  

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wojciechowi Liszce. 

 

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały. Pan Przewodniczący 

poinformował, iż do niniejszego projektu uchwały wpłynęły poprawki autorstwa: Pana 

radnego Jana Mikuły oraz  grupy radnych – Pana Macieja Nazimka, Pana Andrzeja Łatki, 

Pana Adama Rymonta i Pana Andrzeja Drąga. Następnie odczytał złożone poprawki  

i otworzył dyskusję.  
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Pan Dominik Galas podkreślił, iż bardzo cieszy się, że wnioskuje się do Prezydenta Miasta 

Krakowa o wprowadzenie zadań. Następnie poprosił, aby w przypadku wolnych środków 

przeznaczyć je na szkołę w Swoszowicach.  

 

Po zakończeniu wypowiedzi Pan Przewodniczący poddał poprawkę przygotowaną przez Pana 

radnego Jana Mikułę pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujące się.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę przygotowaną przez  

ww. grupę radnych. 

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujące się.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Po przyjęciu ww. poprawek Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt 

uchwały z ich uwzględnieniem. 

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujące się.  

Uchwała nr IV/40/2015 została podjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 5 Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

Pan Przewodniczący zapytał się, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

 

Pan Dominik Galas odczytał treść pisma jakie zostało złożone do biura Rady Dzielnicy X  

w sprawie organizacji Dożynek Miejskich na terenie Dzielnicy X w osiedlu Wróblowice.  

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Pan Tadeusz Murzyn, Mieszkanka osiedla Swoszowice, Pan Bogumił Bania, Pan Artur 

Markiewicz, Pan Wojciech Liszka, Pan Dominik Galas, Mieszkaniec osiedla Swoszowice, 

Pan Przewodniczący, Mieszkaniec osiedla Swoszowice, Pan Bogumił Bania. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestię liczby rolników na terenie Dzielnicy X. Następnie 

poruszono kwestie związane z terminem udzielania odpowiedzi. Ponadto zaznaczono, iż 

środki na 2015 rok zostały rozdysponowane, a podczas procedowania projektu uchwały nie 

pojawiła się propozycja dofinansowania Dożynek Miejskich. Następnie omówiono kwestie 

związane z brakiem informacji o obchodach 600-lecia Swoszowic na stronie internetowej 

Rady Dzielnicy X oraz wyjaśniono tego przyczyny.  

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 6 Oświadczenia i komunikaty. 

Pan Przewodniczący zapytał się, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

 

Pan Bogumił Bania poinformował, iż na dzisiejszej sesji poczuł się zaatakowany przez grupę 

radnych.  
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Pan Waldemar Domański zaproponował, aby Rada Dzielnicy X zwróciła się do szkoły  

w Swoszowicach z prośbą o udzielenie informacji, czy przez 40 lat nie było w niej remontu 

jak stwierdził podczas dyskusji jeden z radnych. 

 

Mieszkaniec osiedla Wróblowice poruszył kwestię związaną z aktualizacją strony 

internetowej Rady Dzielnicy X. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Przewodniczący, Mieszkaniec osiedla Wróblowice. 

 

Podczas dyskusji Pan Przewodniczący wyjaśnił, że wymagane Statutem Dzielnicy X 

informacje na stronie internetowej Dzielnicy X są umieszczane m.in. o terminach sesji Rady 

Dzielnicy X. Ponadto aktualizowane są wszelkie inne informacje o zmianach w składach 

komisji Dzielnicy, ich przewodniczących oraz informacje przesyłane przez kluby kultury  

i jednostki miejskie.  

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż każdy z radnych może przysłać na adres e-mail Rady 

Dzielnicy X materiały wraz ze zdjęciem na stronę internetową Dzielnicy X dot. swojej osoby, 

wraz z prośbą o ich umieszczenie.  

 

Pan Adam Rymont poprosił, aby podobne materiały wysłać, celem umieszczenia ich  

w  pierwszym numerze gazetki. 

 

Pan Bogumił Bania podziękował radnemu Panu Janowi Mikule za pomoc w wypełnianiu 

mandatu radnego. 

 

Pan Jan Mikuła poprosił, aby radni podali namiary kontaktowe dla mieszkańców oraz terminy 

swoich dyżurów. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Bogumił Bania, Pani Angelika Kuczaj, Pan Andrzej Jończyk, Pani Angelika Kuczaj, Pan 

Przewodniczący, Pan Dariusz Rejek, Pan Tadeusz Murzyn. 

 

Podczas dyskusji powrócono również do przebiegu obrad niniejszej sesji Rady Dzielnicy X 

oraz częstotliwości wypowiadania się radnych podczas obrad. 

 

Pan Tadeusz Murzyn poprosił o zgłaszanie zapotrzebowania na remonty: dróg, oświetleń, 

odwodnień oraz zadania z zakresu zieleni na 2016 rok i przesyłanie propozycji na adres  

e-mail Rady Dzielnicy X lub jego prywatny.   

 

Pan Andrzej Drąg poruszył kwestię związaną z wynikami przeprowadzanych głosowań 

w Radzie Dzielnicy X zauważając, iż wyniki nigdy nie są jednogłośne, a wstrzymują się lub 

głosują przeciw te same osoby. 

 

Pani Angelika Kuczaj poruszyła kwestię zamknięcia jedynej bazy przyjmującej azbest  

z dachów. Podkreśliła, iż obecnie mieszkańcy Krakowa muszą korzystać z miejsc położonych 

w dalszych odległościach np. w Tarnowie i Oświęcimiu. 

 

 

 



 10 

Następnie Pan Przewodniczący zakończył sesję słowami „Zamykam IV sesję Rady Dzielnicy 

X Swoszowice” zwołaną na 10 lutego 2015 r. na godz. 18.00. 

 

Koniec sesji godzina 20:55.  

 

Protokolant:                                                                 Prowadzący obrady: 

Adam Kan                Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy X Swoszowice 

 

      Maciej Nazimek 

 

 

 

   

 


